

Title (en)  
OBJECT CONVEYOR.

Title (de)  
FÖRDERER VON GEGENSTÄNDEN.

Title (fr)  
CONVOYEUR D'OBJETS.

Publication  
**EP 0586614 A1 19940316 (DE)**

Application  
**EP 92917415 A 19920529**

Priority  
DE 4118636 A 19910607

Abstract (en)  
[origin: WO9221594A1] The invention relates to an object (10-20) onveyor with an endless load conveyor surface (22) and at least one transfer device (24) through which the objects (10-20) may be removed from or placed on the load conveyor surface (22). The transfer device (24) has a turntable (40) projecting into the object load conveyor surface (22) and at least one shunting point (42) via which the workpieces (10-20) can be taken from the conveyor surface (22) to the turntable (40).

Abstract (fr)  
La présente invention se rapporte à un convoyeur d'objets (10-20), lequel comporte une surface de transport sans fin (22), ainsi qu'au moins un dispositif de transfert (24) par lequel les objets (10-20) peuvent être enlevés de ou placés sur la surface de transport (22). Le dispositif de transfert (24) est pourvu d'un plateau tournant (40) dépassant sur la surface de transport (22) des objets, ainsi qu'au moins un aiguillage (42) permettant de transférer les pièces à usiner sur la surface de transport (22) sur le plateau tournant (40).

IPC 1-7  
**B65G 29/00**

IPC 8 full level  
**B65G 29/00** (2006.01); **B65G 47/51** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65G 29/00** (2013.01); **B65G 47/5136** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 9221594A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 9221594 A1 19921210**; AU 1798992 A 19930108; BR 9206106 A 19951017; CA 2110164 A1 19921210; DE 4118636 C1 19921119; EP 0586614 A1 19940316

DOCDB simple family (application)  
**DE 9200439 W 19920529**; AU 1798992 A 19920529; BR 9206106 A 19920529; CA 2110164 A 19920529; DE 4118636 A 19910607; EP 92917415 A 19920529